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Verksamhetsberättelse 2023 

Styrelsen 
Styrelsen har bestått av: 

• Pär-Göran Skoog, ordförande 

• Jonas Haggren, kassör 

• Annika Borgh, sekreterare 

• Birgitta Andersson 

• Hans-Åke Nord 

Suppleanter till styrelsen: 

• Bo-Inge Engelbrektsson 

• Johanna Eriksson 

Övriga förtroendeposter 
Valberedningen har bestått av: 

• Linnea Haggren (sammankallande) 

• Sören Eriksson 

Revisorer: 

• Dan Sunding 

• Mari Eriksson 

Suppleanter till revisorerna: 

• Ingemar Ericsson 

Medlemsantal 
Antalet betalande medlemmar i föreningen uppgick under året till 12 stycken. 

Styrelsemöte och medlemsträffar 
Styrelsen har haft månatliga styrelsemöten, förutom under januari månad. Under oktober hade vi ett 

extra styrelsemöte.  

Årsmötet hölls i maj och i oktober var det första gången som HBIS hade ett höstmöte. På höstmötet 

beslutades om  budget och verksamhetsplan för 2024. Styrelsen har tagit fram en Arbetsordning för 

styrelsearbetet. 

Föreningsverksamhet 
Allhuset har hållits tillgängligt så mycket det gått med tanke på ekonomi och personalsituationen för 

att kunna ge service och tjänster till medlemmar, övrig allmänhet och föreningar. Vid behov så har en 

vikarie, Monica Nilsson, hoppat in.   

På Allhuset har Åre kommun hyrt lokaler för biblioteksverksamhet och kontorsplatser. StressLess 

Rörön har också hyrt ett rum på Allhuset där Ingrid Sundin erbjudit massage. Rödins Trä har även 

fortsatt hyra rum. HBIS har också ramavtal med Region Jämtland Härjedalen om kontorsplatser på 
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Allhuset. Röda korset önskade utöka ytan för mötesplats Kupan på Allhuset. Så utrymmet bredvid det 

rum som de hyrde har gjorts om till ett rum som går att låsa och Röda korset hyr nu två rum. 

Digitala skärmar med information för bygden har satts upp på Miras och biblioteket. 

HBIS anordnade möte om bostäder i Hallen där representanter från Åre kommun fick svara på frågor 

från bygdens invånare. Och ett annat möte med starka känslor handlade om gruvbrytning i Oviken.  

Stängt ner webbsidan 321an.se. Nu finns en hänvisning till HBIS hemsida.  

I december så var det Julmarknad. 

Projektet Spår och leder i Oviksfjällen. Alla leder har blivit uppskyltade och stora informationstavlor 

med karta över lederna har satts upp vid några startpunkter. På informationstavlorna har även 

samebyns information om renbetesfjäll satts upp. Förberedelser har också gjorts för att sätta upp en 

tavla med informationen vid macken i Hallen. Informationen har också tryckts som en ledkarta på 

NeverTear. Kartan finns att köpa för 100 kronor. 

HBIS arbetar med att hitta ett långsiktigt hållbart underhåll av spår och leder och har bland annat 

haft möte med styrelserna till stugägarföreningarna i Oviksfjällen.  Modellen bygger på ett förslag 

från Storlien och innebär att varje stugägare betalar en avgift, 300 kronor per år.  

HBIS hade möte med båtägarna som har båtar i Hallens småbåtshamn där underhåll beslutades, och 

hamnansvarig utseddes. Ny översikt över båthamnen med aktuella båtplatser framtagen.  

Organiserat och genomfört prioriteringsmöten med Hallenbygdens organisationer avseende 

bygdemedel.  

Publikationer 
Hallen och Marby-krönikan för 2022 har getts ut. 

En upplaga av Bygdetidningen ”DET HÄNDER I HALLENBYGDEN” gavs ut under verksamhetsåret, ett 

påsk-nummer.  

Ett infoblad skapades inför bostadsmötet och gruvmötet. 
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